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Rada Gminy Kowale Oleckie 

Radni 

Protokół RG.0002.3.2025 

XII Sesja nadzwyczajna w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich (sala 

nr 31 - II piętro) 

Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 13:54 tego samego 

dnia. 

Obecni: 

1. Małgorzata Babiarz 

2. Henryk Baranowski 

3. Barbara Gulbierz 

4. Jerzy Koloszewski 

5. Justyna Kościesza 

6. Tomasz Kupiec 

7. Krystyna Łęgowska 

8. Zbigniew Miszkiel 

9. Jan Niedźwiedzki 

10. Wanda Obuchowska 

11. Joanna Sinderewicz 

12. Dariusz Sznel 

13. Beata Szulińska 

14. Ewa Ścipień 

15. Teresa Truchan 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Kowale Oleckie – 15 radnych, obecnych 15, obrady 

prawomocne; 

oraz 

1. Wójt Gminy – p. Krzysztof Locman 

2. Skarbnik Gminy – p. Dorota Zaniewska 

3. Sekretarz Gminy – p. Teresa Kołodzińska-Sieńko 

1. Otwarcie obrad – punkt zakończono o godz. 13:03 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan otworzyła obrady XII sesji 

Rady Gminy, po czym powitała uczestników oraz oglądających transmisję. 

 
Klauzula informacyjna: 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sesja jest bezpośrednio 

transmitowana i nagrywana. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. 
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Ponadto stwierdziła, że w internecie jest utrwalany i udostępniany wizerunek i głos 
osób znajdujących się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kowalach Oleckich.  
Mówczyni zwróciła się do obecnych z prośbą, by wypowiedzi osób zabierających 

głos nie zawierały danych osobowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta o wyjaśnienie kwestii zwołania 

sesji nadzwyczajnej. 

Wójt Gminy Kowale Oleckie Krzysztof Locman poinformował, że głównym 

powodem zwołania sesji jest podjęcie dwóch uchwał, jedna dotycząca zmian w 

budżecie w związku z otwarciem ofert na zadanie pn. „Budowa otwartego zbiornika 

retencyjnego służącego gromadzeniu wód opadowych, roztopowych i 

powierzchniowych w miejscowości Kowale Oleckie”. Druga uchwała dotyczy na 

wniosek Powiatu Oleckiego – udzielenia pomocy finansowej na „Odnowę 

nawierzchni drogi powiatowej nr 1790N na odcinku Pogorzel-Dorsze”. 

 

2. Wybór sekretarza – punkt zakończono o godz. 13:04 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan na sekretarza obrad zgłosiła 

kandydaturę p. Małgorzaty Babiarz, która wyraziła zgodę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybór sekretarza 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

3. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian – punkt 

zakończono o godz. 13:05 



 

3 

 

Przewodnicząca Rady Gminy wniosła o zmianę porządku obrad polegającą 

na dodaniu pkt. 11 „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Oleckiemu”. 

Numeracja kolejnych punktów zmieni się odpowiednio. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

porządek obrad ze zmianami. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – punk zakończono o godz. 13:05 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokół został wyłożony w Biurze 

Rady Gminy oraz udostępniony radnym na urządzeniach elektronicznych. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 
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Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie – punkt zakończono o godz. 13:08 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uzasadnienia do projektu 

uchwały, następnie jego treść. 

Uwag do treści projektu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Tomasz Kupiec, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata Szulińska, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Justyna Kościesza, Krystyna Łęgowska, Ewa Ścipień 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.71.2025 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 
uwzględnienie (XII/71/2025) – w załączeniu 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości – punkt 

zakończono o godz. 13:15 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan odczytała treść uzasadnienia 

do projektu uchwały, po czym odczytała treść projektu.  
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Uwagi do projektu uchwały za zgodą Przewodniczącej zgłosiła pani Joanna 

Dąbrowska-Ospital – członkini Komitetu Obrony Mazur Garbatych. Zaznaczyła, 

że w innych gminach takie rozwiązania są wprowadzane uchwałami. Podała za 

przykład Gminę Prostki, która wprowadziła uchwałą ustalenia odnośnie lokalizacji 

farm. Nadmieniła, że żaden z inwestorów nie podważał ustaleń i wszyscy się do nich 

dostosowują. 

 

Radna Małgorzata Babiarz zasugerowała, żeby się nad tym pochylić i przesunąć 

podjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała o zachowaniu terminów przy 

rozpatrywaniu petycji i stwierdziła, że taką uchwałę możemy podjąć w każdej chwili. 

Nadmieniła, że konsultowała się z przewodniczącym z gminy Prostki w tej kwestii 

oraz zobligowała się do ponownego kontaktu w celu doprecyzowania informacji w 

tym zakresie. Zaznaczyła również, że ewentualne podjęcie uchwały o zachowaniu 

odległości nie koliduje z rozpatrzeniem petycji. 

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, Tomasz Kupiec, Krystyna 

Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna 

Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata Szulińska, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Babiarz, Justyna Kościesza, Ewa Ścipień 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.72.2025 w sprawie przekazania petycji według właściwości 
(XII/72/2025) – w załączeniu 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie – punkt zakończono o godz.13:17 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uzasadnienia projektu uchwały 

oraz jego treść. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.73.2025 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 
uwzględnienie (XII/73/2025) – w załączeniu 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości gruntowych do gminnego zasobu nieruchomości – punkt 

zakończono o godz. 13:21 

Pani Teresa Truchan poprosiła o wyjaśnienia wójta. 

Wójt Gminy Krzysztof Locman poinformował, że Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa zwrócił się do Gminy z wnioskiem o przejęcie 5 nieruchomości  

stanowiących drogi. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść procedowanego 

projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych do gminnego zasobu nieruchomości 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.74.2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie nieruchomości gruntowych do gminnego zasobu nieruchomości  
(XII/74/2025) – w załączeniu 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kowale Oleckie na lata 2025 – 2030 – punkt zakończono o godz. 13:25 

Skarbnik Gminy Dorota Zaniewska przedstawiła objaśnienia do zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodnicząca p. Teresa Truchan odczytała projekt uchwały w powyższej 
sprawie. 
Uwag do treści nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kowale 

Oleckie na lata 2025 – 2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.75.2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kowale Oleckie na lata 2025 – 2030 (XII/75/2025) – w 
załączeniu 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale Oleckie na 

rok 2025 – punkt zakończono o godz. 13:31 

Skarbnik Gminy Dorota Zaniewska omówiła objaśnienia do zmian w 

tegorocznym budżecie. 

 

Radna Beata Szulińska zapytała, odnośnie budowy otwartego zbiornika 

retencyjnego, dlaczego przy dofinansowaniu 500 tys., kwota wzrosła o 41 700,00 zł, 

a wartość zadania wynosi 534 000,00 zł. 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że we wniosku o dofinansowanie było zwiększenie 

na wykonawcę, wykup działki i inspektora. 

 

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan odczytała treść 

projektu uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale Oleckie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Uchwała nr RG.0007.76.2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kowale 
Oleckie na rok 2025 (XII/76/2025) – w załączeniu 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu – punkt zakończono o godz. 13:54 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o wkładzie Gminy Kowale 

Oleckie do remontu drogi Pogorzel-Dorsze. Następnie odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Radna Małgorzata Babiarz zapytała czy Gmina finansuje z powiatem po połowie. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Locman wytłumaczył, że wkład beneficjenta jest dzielony na 

pół i w równej części dopłaca do zadania powiat i gmina. 

 

- Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan 

- Wójt Gminy Kowale Oleckie Krzysztof Locman 

- Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Małgorzata Babiarz, Henryk Baranowski, Barbara Gulbierz, Jerzy Koloszewski, 

Justyna Kościesza, Tomasz Kupiec, Krystyna Łęgowska, Zbigniew Miszkiel, Jan 

Niedźwiedzki, Wanda Obuchowska, Joanna Sinderewicz, Dariusz Sznel, Beata 

Szulińska, Ewa Ścipień, Teresa Truchan 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr RG.0007.77.2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Oleckiemu (XII/77/2025) – w załączeniu 
 

12. Wolne wnioski i informacje – punkt zakończono o godz. 13:54 
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Przewodnicząca przypomniała radnym o złożeniu oświadczeń majątkowych.  

Następnie poinformowała, że Komitet Obrony Mazur Garbatych przesłał odpowiedź 

na ich interwencję u Poseł Anny Wojciechowskiej, która zainterweniowała w ich 

sprawie w Ministerstwie Klimatu i Środowiska oraz w Ministerstwie Rozwoju i 

Technologii. Interwencja dotyczyła niekontrolowanego i zagrażającego lokalnym 

społecznościom oraz przyrodzie wysypu wniosków o wydanie WZ na budowę 

wielkich farm fotowoltaicznych w powiecie oleckim i wydanie szczegółowych 

przepisów dotyczących zasad lokalizowania tych inwestycji.  

Przewodnicząca Rady Gminy ze względu na obszerny tekst przesłanych odpowiedzi 

z Ministerstw zachęciła radnych do zapoznania się z nimi w Biurze Rady.  

Radny Dariusz Sznel zapytał czy można przesłać dokumenty drogą elektroniczną. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Locman stwierdził, że odpowiedź nie wnosi nic nowego, jest 

tylko przywołaniem przepisów, które są znane. 

 

Wójt Gminy przypomniał, że na stronie Urzędu Gminy jest wywieszona 

informacja o możliwości składania deklaracji udziału w projekcie w ramach projektu 

„Zwiększenie potencjału zrównoważonej gospodarki wodnej na obszarach wiejskich 

objętych krajowym planem zwiększenia odporności”. 

Następnie poinformował o otwarciu siłowni z salą fitness w Kowalach Oleckich i o 

opłatach jakie obowiązują. 

Wójt poinformował, że w ostatnim czasie nasiliły się ataki wandalizmu na terenie 

Gminy Kowale Oleckie, a szczególnie w Kowalach Oleckich w parku. Stwierdził, że 

będzie trzeba rozszerzyć monitoringu i współpracę z policją oraz zastanowić się nad 

zakazem nocnej sprzedaży alkoholu.  

 

Joanna Dąbrowska-Ospital poprosiła radnych o zapoznanie się z treścią 

odpowiedzi z Ministerstw. Stwierdziła, że rada może wprowadzać miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego.  

Nadmieniła, że brakuje kontaktu z radnymi, nie ma udostępnionych adresów e-mail, 

nie ma telefonów. Zapytała czy jest możliwość wprowadzenia zmian i możliwości 

kontaktu obywateli z radnymi. 

Poinformowała, że w dniu poprzednim Komitet Obrony Mazur Garbatych był w 

sejmie i członkowie poruszali temat farm na Komisji Ochrony Środowiska.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan stwierdziła, że sprawa z planem 

miejscowym nie jest prosta, gdyż potrzeba środków. Druga kwestia to ograniczanie 

właścicielom terenów rolniczych możliwości dysponowania ich własnością. Niemniej 

jednak podkreśliła, że jest otwarta na rozmowę. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Locman dodał, że procedura uchwalania miejscowego planu 

jest radnym znana. Poddał pod wątpliwość sens takiego przedsięwzięcia dla 400 ha 

gruntów rolniczych ze względu na duże koszty.  
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Pani Joanna Dąbrowska-Ospital wtrąciła, że to nie chodzi o teren rolny a 

przemysłowy, bo farma jest inwestycją przemysłową. 

 

Wójt zaznaczył, że z petycji, które wpływały jest mowa o terenie rolniczym. 

 

Joanna Dąbrowska-Ospital zapytała, dlaczego teraz jest wniosek – propozycja 

postawienia na terenie Mściszewa instalacji do produkcji amoniaku. Dodała, że jest  

to instalacja przemysłowa na terenach przeznaczonych w studium pod działalność 

rolniczą. Nie rozumie dlaczego rozpatrywane są rzeczy, które wyklucza studium. 

 

Wójt odpowiedział, że po sesji ma być spotkanie w tej sprawie.  

 

13. Zamknięcie obrad – punkt zakończono o godz. 13:54 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Truchan zakończyła dyskusję i 

zamknęła obrady XII sesji Rady Gminy. Podziękowała za przybycie i udział w sesji. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Kowale Oleckie 

 

Teresa Truchan 

 

 

Przygotowała: Emilia Łukowska-Kulenty 

 

Stosownie do § 47 ust. 2 statutu Gminy Kowale Oleckie stanowiącego załącznik Nr 1 

do uchwały IV/29/03 Rady Gminy Kowale Oleckie z dnia 28 marca 2003 r. (Dziennik 

Urzędowy Województwa Warmińsko Mazurskiego z 2023 r. poz. 3626) integralną 

częścią protokołu jest nagranie rejestrujące obraz i dźwięk.  

 

 

 


